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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Vivi-Anne Emanuelsson. Justering sker torsdag 15 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-04-14 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-04-24 
På fråga från Ove Martinsson om remissen gällande ny detaljplan för Far-
sta centrum svarade avdelningschef Siw Lideståhl att nämnden ställde sig 
bakom förvaltningens förslag till remissvar och alltså avvisade det förslag 
om en gångbro över Farsta torg som handikapprådet tillstyrkte. Slutgiltigt 
beslut fattas av kommunfullmäktige. 
 
Siw berättade också att nämnden fick information om Jobbtorg, som sedan 
starten vid årsskiftet har haft problem att täcka de behov som finns inom 
stadsdelsområdena Farsta, Skarpnäck och Enskede-Årsta-Vantör. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-05-22 
Ärende nr 2: Upprustning av Olympiaplan i Tallkrogen – genomförande-
beslut 
Förvaltningens parkingenjör Jan Ekman besvarade frågor om ärendet, 
bland annat avseende bullerdämpande åtgärder med anledning av närheten 
till Nynäsvägen. Sådana åtgärder är trafiknämndens ansvar och ingår där-
för inte i upprustningsplanerna. Delar av området mot Nynäsvägen är dock 
redan utrustade med bullerplank och i övrigt finns en bullerdämpande nivå-
skillnad mot vägen. 
 
Ärende nr 5 och 6: Uppföljning av ramavtal om enstaka platser och sta-
dens vård- och omsorgsboende för äldre – Edö ålderdomshem respektive 
Edö servicehus 
Blazena Westerlund tog upp den positiva beskrivningen av boendemiljöer-
na och efterlyste samma hemtrevliga och gemytliga miljöer vid gruppbo-
endena för personer med funktionsnedsättning. Siw Lideståhl svarade att 
det även är förvaltningens ambition att åstadkomma sådana miljöer. 
 
Ärende nr 10: Redovisning av projekt inom förvaltningen åren 2006-2008 
Blazena Westerlund konstaterade liksom tidigare att inga projekt genom-
förs inom området funktionsnedsättning. Hon menade att exempelvis pro-
jektet Läkemedelsgenomgångar mycket väl skulle kunna omfatta även per-
soner med funktionsnedsättning. 
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Ärende nr 25 och 26: Förfrågningsunderlag avseende gemensam upphand-
ling av enstaka platser för vuxna inom HVB – socialpsykiatri respektive 
vård och behandling för barn, ungdomar och familjer med psykosociala 
svårigheter 
Siw Lideståhl informerade i generella ordalag om de båda upphandlings-
ärendena. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 
Från föregående sammanträde: Förvaltningens lokalstrateg Iris Birath be-
svarade rådets frågor om förskolan Sandslottet vid Sandåkraskolan i Skön-
dal. Vid sitt förra möte kritiserade rådet förskolans placering direkt under 
en kraftledning. Det framkom nu att rådet hade misstagit sig på den exakta 
lokaliseringen. Mätningar har gjorts vid ett flertal tillfällen och nivåerna av 
mikrotesla vid förskolan ligger långt under de rekommenderade gränsvär-
dena. 
 
Rådet lämnade synpunkter på utkastet till biståndsenhetens planerade brukar-
enkät som kommer att delas ut i september. Bland annat föreslogs att enkäten 
inte enbart skulle fokusera på vilken information brukarna tycker att de har fått 
om möjligheten att välja utförare utan även på den upplevda kvaliteten i verk-
samheten. Enkäten kommer att arbetas om med utgångspunkt från rådets syn-
punkter. 
 
Siw Lideståhl berättade att biståndsenhetens avgående chef Marie Lissäng 
kommer att efterträdas den 11 augusti av Ingemar Sollgard. 

 
§ 6 Övriga frågor  

På fråga från Agneta Hagström informerade Siw Lideståhl i detalj om för-
valtningens flytt till nya lokaler i Farsta centrum och om hur besökare 
kommer att kunna tas emot dagarna närmast före och efter flytten. 
 
Rådet har fått följande inbjudningar: 
• HSO, Handikappförbundens samarbetsorganisation, inbjuder till före-

läsningen ”Att leva med psykisk funktionsnedsättning” den 14 maj. 
Till detta är Kerstin Järneberg anmäld. 

• Kommunstyrelsens handikappråd inbjuder till seminarium om grund- 
och särskolan efter organisationsförändringen den 27 maj. Kerstin Jär-
neberg och Ove Martinsson deltar. 

• Förvaltningen inbjuder till föreläsning med Pelle Sandstrak och sta-
dens funktionshinderombudsman Riitta-Leena Karlsson den 4 juni.  

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 9 juni 2008 kl 15.00, med förmöte 
kl 14.15. 
 


